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SLOVENSKO: Rafael Rafaj z Inštitútu národnej politiky v svojom príspevku okomentoval najnovšie
opatrenia, ktoré prijala vláda v snahe zabrániť šíreniu koronavírusu.

Na území Slovenska už dlhší čas platia rôzne opatrenia a od dneška, 8. apríla až do 13. apríla, platí
aj obmedzenie pohybu.  Voľne sa môžu v uliciach pohybovať iba ľudia, ktorí idú do práce alebo z nej,
do zdravotníckeho zariadenia či na pohreb blízkej osoby.

Rafaj v svojom príspevku poukazuje na to, že kým tu na jednej strane máme takéto prísne pravidlá,
ktoré musia Slováci dodržiavať, na strane druhej, až do 6. apríla na Slovensko dochádzali cudzinci 
zo zahraničia ako sa im zachcelo.

„Až od pondelka musia ísť ako dovtedy aj Slováci do povinnej karantény. Takže sme tu mali
nedostatočné až slabé, benevolentné pravidlá, ktoré najneobyčajnejší premiér ide okamžite napraviť
a sprísniť na kom inom ako na – Slovákoch! Tí budú prakticky týždeň zatvorení doma… Budeme mať
slnečný blackout. A k tomu ešte aj neobmedzený zákaz stretávania mimo osôb v spoločnej
domácnosti! Uff, to je silná káva,“ komentuje Rafaj.

Navyše tu máme opatrenie, ktoré umožňuje stále dovážať na Slovensko občanov z ohnísk nákazy,
ktorí sú pár dňoch po odbere prepustení zo štátneho zariadenia domov. Naďalej je tiež umožnené
tzv. „pendlerom“ cestovať nielen cez okresné hranice, ale aj cez štátne hranice, zo štátu do štátu –
napr. do Rakúska, kde je vyššie riziko nákazy ako u nás.

„Veď tie tvrďasovské opatrenia sú deravé ako ementálsky syr. Cez tie diery opatrení prenikne celý
roj vírusov, nie nejaký bludný Holanďan. Navyše sa zdá, že na hraniciach nejaké prísne alebo
adresné opatrenia doteraz ani neboli,“ dodáva Rafaj s tým, že nedávno bol v jeho susedstve
opakovane Angličan na svojom aute s britskou značkou.

Podľa Rafaja  z toho vyplýva, že na „buzeráciu“ sú dobrí len Slováci. „Začínam mať zlé tušenie, že
tu ide o testovanie národa. Nie na vírus, ale na mieru strachu, ktorá oživí našu genetickú
poslušnosť.“

Nemáme podľa neho zabúdať na to, že toto nie sú zďaleka tie najtvrdšie opatrenia a stále môžu prísť
aj horšie, podobné núteným prácam, keď sa začneme rozbiehať do normálneho života.

„Odpovedzte si sami, čo urobia elity, ak si masa ľudí nielen na Slovensku ale v Európe či vo svete
povie, že už ju už nebaví stále si uťahovať opasky a riešiť jednu krízu tohto systému za druhou, zatiaľ
čo úzka skupinka zbohatlíkov po každej kríze vyjde ešte zazobanejšia a nožnice nerovností sa každým
rokom roztvárajú viac a viac,“ dodáva na záver.
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